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PROTOKÓŁ  Nr 45.2012 

          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 z dnia  1 października 2012r. 
 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 

2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 

4. Stefan Mikiciuk              - Członek Komisji 

5. Kamil Laskowski             - Członek Komisji 

 

Porządek: 

 

1.  Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie 

od 26.09.2012r. do 01.10.2012r. 

2. Osiągnięcia Chóru Miejskiego Lux Mea. 

3. Uwagi do sprawozdania za wykonanie budżetu za I półrocze 2012r. 

oraz wnioski  do budżetu na 2013rok. 

4. Sprawy różne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

 

Ad 1. 

26.09.2012r. – uroczyste otwarcie wystawy z cyklu 150-lecia Obchodów Kolei 

Petersbursko – Warszawskiej pt.” Kolej w obiektywie”; frekwencja dopisała, 

lecz niewielu radnych było obecnych; 351 prac w tym 122 prace z poza 

kolejowego obszaru Gminy Tłuszcz. Podziękowanie dla radnego Fydryszka za 

obecność oraz za wprowadzenie w tajniki szkolenia. Następna wystawa z cyklu 

będzie poświęcona pracom pędzlem i piórem tworzonym. W tej chwili 

zgromadzonych jest 20 prac i trwają poszukiwania kolejnych. 

29.09.2012r. – „Dni Starostwa Wołomińskiego – Piknik Rodzinny”; 

    - 10 – lecie Galerii Powiatowej, która w dniu 1 września br. 

została przemianowana na Centrum Dziedzictwa Kulturowego; 

30.09.2012r. – Wrześniowe Dni Chórów – Przegląd w Sochaczewie; 

podziękowanie dla wszystkich chórzystów i dyrygenta za poświęcony czas w 

niedzielny dzień. 
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Mecze: 

Trampkarze R-98 

1.09.2012r. Tłuszcz – Rotaria Nieporęt 

8.09.2012r. Serock – Sokół Serock 

15.09.2012r. Tłuszcz – Huragan Wołomin 

22.09.2012r. Tłuszcz – Bug Wyszków 

29.09.2012r. – Wieliszew - Dąb Wieliszew 

Seniorzy 

04.09.2012r. Tłuszcz – PKS Radość 

15.09.2012r. Tłuszcz – Wicher Kobyłka 

Weterani  

31.08.2012r. Tłuszcz – Posejdon Warszawa  

5.09.2012r. Grodzisk Mazowiecki – Pogoń Grodzisk – Legion 

21.09.2012r. Ząbki – MOSiR Ząbki 

Oldboye 

3.09.2012r. – Wieliszew – Dąb Wieliszew 

24.09.2012r. – Tłuszcz – Wilga Garwolin 

27-29.09.2012r -  udział w I Europejskiej Konferencji Heraldyczno-

Weksylologicznej w Cieszynie. Radny Szydlik znalazł się w grupie jednego z 

dziewięciu projektantów dopuszczony do udziału w wystawie swoich prac. 

Warunkiem dopuszczenia do zaprezentowania wystawy było wykonanie 

minimum 10 kompletów projektów dla samorządów, które uzyskały pozytywną 

opinię Komisji Heraldycznej działającej przy Ministerstwie Administracji i 

Cyfryzacji. 

Radny Fyryszek odniósł się do promocji Tłuszcza, mianowicie podczas meczu 

drużyn Real Madryt – Manchester United komentator nawiązał do prędkości 

jednego z zawodników przyrównując go do prędkości jadącego pociągu z 

Warszawy do Tłuszcza.  

Ad 2. 

Radny Stefan Mikiciuk poinformował, iż Chór Miejski Lux Mea brał udział w 

ważnym wydarzeniu w Sochaczewie po raz jedenasty. 30.09.2012r. odbyły się 

XI Wrześniowe Spotkania z Pieśnią Chóralną im. Bohaterów Walk nad Bzurą. 

Patronat nad tym wydarzeniem sprawował Starosta Powiatu Sochaczewskiego, 

Burmistrz Sochaczewa, a organizatorami byli: Towarzystwo Śpiewacze Ziemi 

Sochaczewskiej oraz Miejski Ośrodek Kultury w Sochaczewie. Chór Lux Mea 

zaprezentował bardzo obszerny repertuar m.in. Marsz Strzelców 1863 roku, 
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Piechota, Biały Krzyż oraz Va pensiero. Na zakończenie wszystkie chóry 

biorące udział zaśpiewały wspólnie pieśń Va pansiero. Z województwa 

mazowieckiego brało udział 5 chórów, jury przyznało Chórowi Lux Mea II 

miejsce, dyrygent Pan Jerzy Wiesław Zawisza otrzymał jako jedyny Nagrodę 

Specjalną Burmistrza Sochaczewa. Występ w tym festiwalu miał bardzo duże 

znaczenie dla Chóru Lux Mea, tym samym była to również promocja Gminy 

Tłuszcz. Członkom chóru należą się podziękowania, jak również i sponsorowi, 

który zapewnił usługę transportową.  

Radny Tadeusz Sasin dodał, że Chór może brać udział bardzo chętnie w różnego 

rodzaju wydarzeniach na terenie Powiatu Wołomińskiego tworząc oprawę 

muzyczną uroczystości. 

Radny Stefan Mikiciuk poinformował jeszcze, że Chór ma zaproszenie do 

wzięcia udziału w Inauguracji Uniwersytetu III Wieku, jednakże termin 

10.10.2012r. jest tak niefortunny, że Lux Mea nie będzie mógł być, gdyż 

dyrygent tego dnia nie dysponuje wolnym czasem. 

Ad 3. 

Radny Tadeusz Sasin zapytał, czy radni wnoszą jakieś uwagi do sprawozdania z 

wykonania budżetu za I półrocze 2012r. Przewodniczący Komisji dodał, iż 

podtrzymuje swoje zgłoszone uwagi do Komisji Rewizyjnej odnośnie 

sprawozdania. Pan Sasin zwrócił się do radnych Komisji Oświaty, Kultury i 

Zdrowia, aby pilnowali na bieżąco budżetu wydatkowanego na oświatę, kulturę 

i sport.  

Radny Włodzimierz Fdryszek – mam dwie uwagi. Zdecydowanie będę to 

pilotował. Mianowicie 16 000,00zł za zużycie światła w budynku na Stadionie 

Miejskim. Oficjalnie na Komisji Budżetu Pan dyrektor powiedział, że 16tys zł 

to było światło w budynku socjalnym plus Dni Tłuszcza. Natomiast przed 

poprzednią sesją na spotkaniu z Burmistrzem, na którym był obecny dyrektor 

CKSiR również powiedział, że 16tys zł zostało wydane na prąd budynku 

socjalnego i Dni Tłuszcza. Radny zaznaczył wtedy, żeby nie było sytuacji, że to 

piłkarze zużywają tyle energii elektrycznej. Na ostatniej sesji Pan Wysocki 

powiedział w trakcie swojego przemówienia, że na prąd w trakcie Dni Tłuszcza 

poszło sześćset czterdzieści kilka zł, gdzieś zginęło 15 400zł. W następnym 

punkcie dyrektor CKSiR mówił, ze reszta tych pieniędzy 35tys zł, to było na 

Orlik, Centrum Kultury plus świetlica w Dzięciołąch. 

Radny Fyrdyszek – między innymi dlatego głosowałem przeciwko daniu tych 

pieniędzy, żeby dokładnie to wyjaśnić. Druga sprawa, to jest scena. Chciałbym 

sprawdzić umowy. Dyrektor po moim pytaniu, jak zapytałem się, dlaczego 

opłacił 7 500zł, a tak naprawdę nie wiem, czy to jest 7,5tys zł, czy 12tys zł 

prawie, gdyż znalazłem to w jego zapiskach i ujęte są tam trzy kwoty (4 500zł, 

3 000zł i na samym końcu tego rozliczenia jest rozliczenie sceny za Dni 

Tłuszcza 4 250zł). Też warto by było to sprawdzić, że scena nie kosztowała 
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7,5tys zł, tylko kosztowało około 12tys zł. Po zadanym pytaniu dyrektor 

odpowiedział, że firma cateringowa za mało zarobiła.  

Radny Fydryszek chciałby sprawdzić umowę, jaka została zawarta przez CKSiR 

z tą firmą cateringową, gdyż dyrektor przez pół roku twierdził, że scena jest za 

darmo i, czy w tej umowie jest zapisane, ile firma miałaby zarobić (kwota), i czy 

dyrektor sprawdził to ile ta firma rzeczywiście zarobiła, oraz na jakiej podstawie 

dyrektor wypłacił należność za scenę. 

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia wnioskuje o udostępnienie informacji w 

formie kserokopii dokumentów umowy CKSiR z firmą lub firmami 

świadczącymi usługi cateringowe, wynajem sceny na wszystkie imprezy 2012, 

nagłośnienie, oświetlenie itp. 

Ad 5. 

Radny Tadeusz Sasin sugeruje, żeby w momencie, kiedy radni otrzymają projekt 

budżetu na 2013 roku wnikliwie przeanalizowali  zaplanowane środki finansowe 

na takie działy jak: placówki oświatowe, działalność biblioteki oraz budżet 

CKSiR. 

Radni zapoznali się z pismem wystosowanym z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Mazowieckiego w Warszawie, które wpłynęło do Urzędu 

Miejskiego w dniu 18.09.2012r., nr 5108 odnośnie przekazania korespondencji 

Pana Grzegorza Strzałkowskiego Wicemarszałka Województwa Mazowieckiego 

w sprawie wybudowania w ramach pierwszego etapu modernizacji  linii 

kolejowej E-75 bezkolizyjnego skrzyżowania. – załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  22 października  2012r.  

o godz. 14.30. 

Na tym protokół zakończono.   

       Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 22.10.2012r. 

    


